
Bestyrelsesmøde d. 9. august 2007
Ejerlaug Slettebjerget 21-66
Referat

 
Tilstede: Allan Fabitius Petersen, Vivi Skydsgaard, Daniel Kafunek og Jesper Birk.
Afbud: Carsten Skov Andersen.

1. Godkendelse af referat fra den ekstraordinære generalforsamling d. 8. maj 2007.
Godkendt.

2. Udgifter til ny legeplads.

Nu er den nye legeplads sat op og bestyrelsen har overblik over de samlede udgifter til projektet.
Udgifter til ny legeplads:

• Faldsand kr. 12.000,00

• Legeplads kr. 61.118,75

• Leje af gravemaskine kr. 500,00

• Forplejning til frivillige arbejdere kr. 888,09

• Græs til arealet udenom pladsen kr. 319,90

• I alt kr. 74.826,74

Udgifter til renovering af de tilbageværende elementer af den gamle legeplads:

• Faldsand kr. 5750,00

• Div. Brædder, stolper, skruer etc. kr. 2519,31

• Forplejning inkl. udgifter til arbejdsweekend kr. 4193,88

• I alt kr. 12.463,19

• Total kr. 87.289,93

3. Forespørgsel om udendørs vandhane ved varmecentralen.
En af ejerlavets husejere har adspurgt bestyrelsen om muligheden for at få oprettet en udendørs vandhane ved varmecentralen til 
fri afbenyttelse ved f.eks. bilvask.
Bestyrelsen mener ikke, at dette er et forslag, der vil være bred opbakning til i ejerlavet. Dels vil etableringen være bekostelig, 
ligesom det efterfølgende vandforbrug vil være ukontrollabelt. Mange vil sikkert ikke benytte sig af tilbudet og vil muligvis derfor 
heller ikke ønske at medfinansiere det.
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Bestyrelsen opfordrer den pågældende husejer til at stille forslaget til afstemning på en kommende generalforsamling, hvis 
bestyrelsens afslag ikke er acceptabelt.

4. Arbejdsopgaver på kommende arbejdssøndag d. 23. september.
Hvis fremmødet tillader det, skal flisebelægningen i mellemgangen mellem nr. 55 og 61 tages op og lægges igen, så faldet går den 
rigtige vej væk fra nr. 61. Ellers står der general oprydning på programmet og eventuelt beskæring af bevoksningen på den store 
skråning.

5. Snerydning.
Bestyrelsen har opsagt sidste vinters snerydningsfirma pga. for mangelfuldt arbejde og for høje priser. Bestyrelsen er i færd med at 
undersøge muligheden for at bruge samme firma som de andre ejerlav på Slettebjerget, for derved at øge serviceniveauet og holde
prisen nede.

6. Eventuelt.

• Der vil igen være mulighed for storskrald i uge 35. Beboerne vil blive varslet i tide denne gang.

• Bestyrelsen vil sende en skrivelse rundt til husejerne med en opfordring om, at de søger for at vedligeholde deres skure med 
maling, samt regelmæssig klipning af deres hække. Nogle steder i ejerlavet ser det ikke for godt ud, hvilket skæmmer 

helhedsindtrykket af bebyggelsen. 


